

12% vol.
12.5% vol.
13% vol.
13.5% vol.
14% vol.
14.5% vol.

1.7 mm

35° SOUTH

SAUVIGNON BLANC

A Reserve wine that honors the origins of its viticultural excellence: Latitude 35° South, where we achieve the perfect balance by combining grapes from two valleys, which lends a unique character to each variety.

This Sauvignon Blanc comes from the Curicó and the Elqui Valleys.

A very intense and elegant wine. Outstanding tropical fruit and grapefruit aromas, combined with fresh and mineral aromas. This is a very fruitful wine, with an appealing acidity. Ideal with shellfish and salads, or to enjoy as aperitif.

Un vin de réserve qui rend hommage aux origines de l'excellence viticole : Latitude 35 ° South, là où nous atteignons un équilibre parfait en assemblant les raisins provenant de deux vallées, ce qui confère à chaque cépage son caractère unique.

Ce Sauvignon Blanc provient de la vallée de Curico et de la vallée de l'Elqui.

Vin élégant et intense. Des arômes remarquables de fruits tropicaux et de pamplemousse combinés avec des notes minérales et une belle fraîcheur. Idéal avec les coquillages et les salades ou encore à savourer à l'heure de l'apéritif.

RETURN FOR REFUND WHERE APPLICABLE
CONSIGNÉE LA OÙ LA LOI LE PRESCRIT
CONTAINS SULPHITES / CONTIENT DES SULFITES

REPRESENTED BY / REPRESENTE PAR:
DIAMOND ESTATES WINES & SPIRITS, LTD.
WHITE WINE FROM CHILE
VIN BLANC DU CHILI

Envasado en Chile

Nro de Lote / Lote Number

750 mL XX.X% vol.

Produced and Bottled by /
Produit et Embouteillé par
Viña San Pedro S.A.
Km 205 Longitudinal Sur, Molina, Chile

www.35SOUTH.COM

7 804300 121259 >

V2084396

